
Сенад Шепић 

Изразио незадовољство одговором Савјета министара БиХ на питање постављено на 

наставку 36. сједнице, одржаном 22. 11. 2012. године. Питање је поновио Конференцији 

министара образовања у БиХ а оно гласи: „У којој фази је процес акредитације 

високошколских установа у БиХ? Колико је до сада високошколских установа 

завршило овај посао, те који је план и динамика за окончање овог процеса у првој фази 

на јавним и приватним високошколским установама у БиХ?“ 

Изразио незадовољство одговором Савјета министара БиХ на питање постављено на 

наставку 36. сједнице, одржаном 22. 11. 2012. године. Поновио је питање које гласи: 

„Молим да нам Савјет министара БиХ припреми и достави информацију о позицији и 

стању у седам институција културе од значаја за БиХ, са посебним освртом на 

посљедња дешавања, а везана за затварање Земаљског музеја БиХ. Молим да 

информацију добијемо хитно, до наредне сједнице Парламента БиХ.“ 

  
 


